



Saarbrücken, 28. Februar 2013

EUROPEAN SUMMER COURSE

The European Union and its Challenges in the 21st Century

10 - 20 July 2013
Otzenhausen (Germany)

Subjects:

Politics of the European Union ·
European Law · Decision-making
inside the EU · Foreign Policy ·
Internal Market · Economic &
Monetary Union · Trade Policy ·
Financial Crisis & the Euro ·
Human Rights and more

www.europa-institut.de/esc2013

Europäische Akademie Otzenhausen gGmbH
Dr. Elisabeth Schmitt
Phone: +49 6873 662-441
Fax: +49 6873 662-350
schmitt@eao-otzenhausen.de
www.eao-otzenhausen.de



Visits of the
institutions at
Strasbourg
& Brussels

Sehr geehrte Damen und Herren,

das Europa-Institut der Universität des Saarlandes blickt auf eine lange Tradition zurück: 1951 gegründet, bildet es seit über sechs Jahrzehnten junge Akademiker im Europarecht und Internationalen Recht aus. Jahr für Jahr kommen Studierende aus über 40 Nationen in das direkt auf der europäischen Achse Straßburg-Luxemburg-Brüssel gelegene Saarbrücker Institut und eignen sich Kenntnisse über die rechtlichen, ökonomischen und politischen Grundlagen der Europäischen Union an. Unsere Absolventen sind heute erfolgreich in leitenden Positionen tätig. In europäischen oder globalen Institutionen, in international agierenden Anwaltskanzleien, angesehenen Unternehmen und nationalen Regierungen bewähren die in Saarbrücken erworbenen Kenntnisse sich täglich.

Unser einjähriger, zweisprachiger Masterstudiengang „Europäische Integration“, der mit dem international anerkannten Titel Master of European Law (LL.M.) abschließt, bietet für Studierende aller Länder mit abgeschlossenem Hochschulstudium in deutscher und/oder englischer Sprache Spezialisierungsmöglichkeiten in den Bereichen Europäische Integration, Europäisches Wirtschaftsrecht, Außenwirtschaft und Investitionsrecht, Internationale Streitlichtung und Europäischer Menschenrechtsschutz.

Wir erlauben uns, Ihnen im Anhang Werbematerial, das auf unseren Studiengang hinweist, zuzusenden.

Wir bitten Sie höflichst, diese Informationen an geeigneter Stelle auszuhängen und eventuelle Interessenten darauf hinzuweisen. Weitere Informationen finden Sie auch auf unserer Webseite www.europa-institut.de

Mit freundlichen Grüßen

Prof. Dr. Werner Meng

Prof. Dr. Thomas Giegerich



Saarbrücken, 28 February 2013

Dear Madam, dear Sir,

The Europa-Institut at Saarland University is the second oldest institution of its kind in Europe. More than 5,000 students from all over the world have graduated from the Europa-Institut since its foundation in 1951. Students from more than 40 countries come to us every year to study the legal, political, economic and cultural foundations of the European Union. Our graduates hold top-tier positions in European and international organizations, law firms, national governments and international companies.

Our one-year, bilingual Master's program "European Integration", which leads to the degree of Master of European Law (LL.M.), offers post-graduates of any nationality a specialization in the fields of European Integration, European Economic Law, Foreign Trade and Investment, International Dispute Resolution and European Protection of Human Rights. The program may be undertaken in English, German or in a combination of both.

Please find attached some information material regarding our Master's program.

We would be grateful if you could make this information available at your institution. Please do not hesitate to contact us for any further information or visit our website at www.europa-institut.de

Sincerely yours,

Prof. Dr. Werner Meng

Prof. Dr. Thomas Giegerich